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Zápisnica 
z rokovania  Obecného zastupiteľstva v Drahovciach, ktoré sa konalo dňa 21.2.2023  

v zasadačke obecného úradu Drahovce 

 
 

1. Otvorenie, schválenie programu, určenie overovateľov zápisnice                                                                                                                                         

 

Rokovanie Obecného zastupiteľstva v Drahovciach otvoril starosta obce Ledecký Miroslav 

v zasadačke obecného úradu. Starosta konštatoval, že je prítomných 6 poslancov (ospravedlnený: Ing. 

Kristek Denis, Ing. Rusnák Rastislav a Ing. Spišák Peter) a vyhlásil zasadnutie za uznášaniaschopné. 

 

Starosta predložil na schválenie zverejnený program zasadnutia OZ:  

 

1. Otvorenie, schválenie programu, určenie overovateľov zápisnice 

2. Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia OZ v Drahovciach dňa 17.1.2023 

3. Informácie starostu obce 

4. Odpovede na interpelácie poslancov 

5. Pripomienky a dopyty obyvateľov obce 

6. Návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovými opatreniami č. 2/2023 a č. 3/2023 

7. Schválenie členov komisie k prevzatiu Oznámenia funkcií, zamestnaní, činností a 

majetkových pomerov starostu obce 

8. Informácie členov pracovnej skupiny k odpredaju časti obecného pozemku – p. Julínyová  

9. Rôzne 

10. Diskusia 

11. Záver       

 

Hlasovanie  č. 1: schválenie zverejneného programu.  

ZA: Bednár Michal, Ing. Dzuro Róbert, Horúcka Martin, Majtán Martin, Nitka Ivan, Surový Juraj (6) 

PROTI:   

ZDRŽAL SA: -      

 

Starosta predložil návrh na doplnenie programu: za bod 5. vložiť nový bod 6. Dodatok k Zmluve 

o nájme nebytových priestorov a ostatné body posunúť. 

Hlasovanie  č. 2: schválenie doplnenia programu: za bod 5. vložiť nový bod 6. Dodatok k Zmluve 

o nájme nebytových priestorov a ostatné body posunúť. 

ZA: Bednár Michal, Ing. Dzuro Róbert, Horúcka Martin, Majtán Martin, Nitka Ivan, Surový Juraj (6) 

PROTI:   

ZDRŽAL SA: -      

 

Ďalší návrh na doplnenie programu ani návrh na vypustenie bodov programu neboli podané. 

 

Na rokovanie OZ sa dostavil poslanec Ing. Spišák Peter. 

 

Hlasovanie  č. 3: schválenie overovateľov zápisnice: Majtán Martin a Ing. Spišák Peter. 

ZA: Bednár Michal, Ing. Dzuro Róbert, Horúcka Martin, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Spišák 

Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI:   

ZDRŽAL SA: -      

  

2. Kontrola plnenia uznesení zo zasadania OZ v Drahovciach dňa 17.1.2023 

 

Materiál dostali poslanci vopred.  

Pripomienky ani otázky neboli žiadne. 

Poslanci zobrali plnenie uznesení na vedomie. 
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3. Informácie starostu obce 

 

Budovanie kanalizácie – zajtra je kontrolný deň stavby. Práce prebiehajú na Poštovej ulici, 

pokračovať sa bude na Južnej, Šálkovej, Riadok a potom príde na rad Hlavná ulica. Mení sa uloženie 

kanalizácie v telese hlavnej cesty – po zmene pôjde v jednom jazdnom pruhu. Priebežne sa dosýpajú 

výkopy v celej obci, zemina stále sadá, hlavne po dažďoch je potrebný dosyp.   

 

Vodozádržné opatrenia – zmluva s dodávateľom je podpísaná, dokumentácia z verejného 

obstarávania bola odoslaná na kontrolu.  

 

Podpísaná bola aj zmluva o NFP na projekt Modernizácia a inovácia kultúrneho domu za účelom 

adaptácie na dôsledky spôsobené pandémiou COVID-19. Do 45 dní od účinnosti zmluvy musíme 

začať verejné obstarávanie.   

 

Plánovaná prehliadka veternej elektrárne a fotovoltaiky v Rakúsku sprostredkovaná firmou, ktorá má 

záujem budovať veterné elektrárne v našom katastri, sa prekladá na iný termín – poslanci sa dohodnú, 

ktorý dátum najviac vyhovuje. 

   

Starosta – vyrezali sa všetky staré stromy na Kalvárii, každý mal možnosť vidieť, ako vyzerali. Teraz 

je potrebné rozhodnúť, či odstránime všetky stromy s vydaným povolením na výrub a vysadí sa 30 

nových mladých stromkov alebo zostane Kalvária ako je teraz a dosadíme len náhradnú výsadbu za 

vyrúbané stromy.  

 

V najbližších dňoch očakávame kontrolu projektu „Zelené obce Slovenska“. Starosta vidí ako 

problém výsadbu pod vysokým napätím na Lazoch – vtedajšie vyjadrenie pána Mareka, že vedenie 

pôjde do zeme, tak tam môže byť výsadba, sa líši od vyjadrenia kontrolóra elektrického vedenia, 

ktorý konštatoval, že kým je vedenie vo vzduchu, stromy pod ním nesmú byť. Ďalším problémom je 

odcudzenie najmenej jedného stromu, uvidíme aké budú následné požiadavky kontroly. Nedostatkom 

projektu je aj zmena, ktorou prišlo k zníženiu 3 oporných kolov na 1 – je to nedostatočné, stromy sa 

nakláňajú, hlavne po veterných dňoch chodia pracovníci obce stromy vyrovnávať. V lete nás čaká 

starostlivosť o túto výsadbu, síce firma ju dva roky poskytuje, ale keď prídu horúčavy, budeme 

musieť zalievať, aby nám stromy nevyschli. 

 

Na základe dohody poslancov, bude Vrtochy aj v tomto roku organizovať obec. Keďže akciu nedáme 

na starosť agentúre, bude potrebné, aby poslanci zastávali určité posty. Predstava starostu je, že 

Majtán Martin bude mať na starosti kapely, aj sprievodný program počas prestávok ako každý rok, 

Bednár Michal sa postará o fotodokumentáciu, Nitka Ivan a Dzuro Róbert budú mať stánok za obec, 

a ostatní poslanci si rozdelia manažovanie spoločenských organizácií a ich stánkov, aby ponúkali 

rôzne občerstvenie a zabezpečenie bezpečnosti objednanou SBS-službou. 

 Veľkým prekvapením sú honoráre, ktoré žiadajú skupiny. Spolu s Martinom Majtánom ešte riešia 

finančný balík potrebný na program. 

 

Bola zverejnená výzva na fotovoltaickú elektráreň – spolufinancovanie obce  je vo výške 5 %. Jednou 

z podmienok po realizácii je spotrebovať 80 % vyrobenej energie, pričom sa nesmie použiť na 

hospodársku a zárobkovú činnosť, inak sa platí penále. Obecný úrad, materská škola a kultúrny dom 

by v letných mesiacoch podmienku určite nesplnili. Po stretnutí s odborníkmi a zistení ďalších 

podrobností, napr. aj či je možné napojiť verejné osvetlenie, podá starosta informácie.  

 

Tento týždeň mal starosta stretnutie s občanmi – budúcimi majiteľmi – obecných domov na Školskej 

ulici. Neplatia pravidelne, dostali poslednú možnosť, každý mesiac uhradiť 200 eur. Ak sa omeškajú, 

obec odstúpi od zmluvy o budúcej zmluve. 
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4.  Odpovede na interpelácie poslancov 

 

Poslanec Surový Juraj – ocenil, že pracovníci na stavbe kanalizácie priebežne zasypávajú sadajúce 

výkopy, len je potrebné upozorňovať firmy a žiadať dôsledné upratovanie ciest, najmä z hľadiska 

bezpečnosti. 

Starosta – neustále s firmou jedná a požaduje dodržiavanie čistoty, ohradenie a zakrytie výkopov 

mimo pracovného času a dodržiavanie bezpečnosti práce. 

 

5. Pripomienky a dopyty obyvateľov obce   

 

Starosta – na minulom zasadaní pani Hudecová položila otázku ohľadom riešenia situácie 

s parkovaním pred začiatkom vyučovania  pred základnou školou.  

Starosta – po jeho upozornení zamestnanci školy parkujú vo dvore, ráno je parkovisko prázdne. 

Týmto sa však nevyriešila otázka bezpečnosti žiakov. Ako pár krát sám pozoroval, rodičia privážajúci 

deti na vyučovanie, parkovisko nevyužívajú. Zastavia na kraji cesty a dieťa otvorí dvere auta do cesty 

a prebehuje popred iné autá na druhú stranu. Pani riaditeľka zabezpečí upozornenie rodičov na 

dodržiavanie bezpečnosti na rodičovských združeniach a po nejakom čase vykoná starosta následnú 

kontrolu. 

 

6.  Dodatok k Zmluve o nájme nebytových priestorov 

 

Starosta – dostali sme požiadavku od nájomcov na štadióne na zmenu v osobe nájomcu z dôvodu 

zmeny živnosti na spoločnosť s ručením obmedzením. Poslanci nemali žiadne otázky ani 

pripomienky.  

 

Hlasovanie  č. 4: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zmenu v osobe nájomcu v Zmluve o nájme 

nebytových priestorov zo dňa 23.11.2022, predmetom ktorej bolo prenechanie do užívania nájomcu 

nebytového priestoru o podlahovej výmere 197,7 m2 s príslušenstvom, ktoré tvorí letná terasa 

o výmere 53,1 m2 a dve miestnosti sociálnych zariadení o spoločnej podlahovej výmere 22,1 m2 

nachádzajúceho sa v budove súp.č. 841 na ul. Lipovej v areáli futbalového štadióna v obci Drahovce 

z  pôvodného nájomcu Patrik Kosa, s miestom podnikania Lazy 144/10, 922 41 Drahovce, IČO: 

55 005 471 na nového nájomcu FPK group s.r.o., so sídlom Dedinská 100/56, 922 41 Drahovce, IČO: 

55 099 815 z dôvodu transformácie pôvodného nájomcu – fyzickej osoby, podnikateľa na právnickú 

osobu, spoločnosť s ručením obmedzeným, pričom spoločníkom a zároveň konateľom nového 

nájomcu je pôvodný nájomca a zároveň poveruje starostu obce Drahovce uzatvorením dodatku č. 1 

k Zmluve o nájme nebytových priestorov zo dňa 23.11.2022. 

ZA: Bednár Michal, Ing. Dzuro Róbert, Horúcka Martin, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Spišák 

Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI:   

ZDRŽAL SA: -      

 

7.  Návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovými opatreniami č. 2/2023 a č. 3/2023  

 

Zmenu rozpočtu č. 2/2023 berú poslanci na vedomie. V bežných výdavkoch ide o dotácie na 

referendum, NNFP školstvo,  odídencov z Ukrajiny, matriku, register obyvateľov, register adries a 

ich použitie. V kapitálových výdavkoch je použitie dotácie na detské ihrisko z decembra 2022. 

 

Zmeny rozpočtu č. 3/2023 budú poslanci schvaľovať po jednotlivých položkách. 

 

Hlasovanie  č. 5: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet bežných výdavkov 

v programe 01 Všeobecné verejné služby, podprogram 01 1 Výkonné a zákonodarné orgány – 

položka Ohrev teplej vody v budove OÚ vo výške 8.102,58 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Ing. Dzuro Róbert, Horúcka Martin, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Spišák 
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Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI:   

ZDRŽAL SA: -      

 

Hlasovanie  č. 6: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet bežných výdavkov 

v programe 01 Všeobecné verejné služby, podprogram 01 1 Výkonné a zákonodarné orgány – 

položka Zahraničná pracovná cesta vo výške 900,00 EUR.  

ZA: Bednár Michal,  Ing. Dzuro Róbert, Horúcka Martin, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Spišák 

Peter (6) 

PROTI:   

ZDRŽAL SA: Surový Juraj (1)      

 

Hlasovanie  č. 7: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet bežných výdavkov 

v programe 05 Ochrana životného prostredia, podprogram 05 1 Nakladanie s odpadmi, položka 

Spracovanie následnej monitorovacej správy – kompostéry vo výške 1.200,00 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Ing. Dzuro Róbert, Horúcka Martin, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Spišák 

Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI:   

ZDRŽAL SA: -      

 

Hlasovanie  č. 8: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet bežných výdavkov 

v programe 06 Bývanie a občianska vybavenosť, podprogram 06 2 Správa a údržba zelene položka 

Vodozádržné opatrenia – verejné obstarávanie - stavebné práce vo výške 2.700,00 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Ing. Dzuro Róbert, Horúcka Martin, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Spišák 

Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI:   

ZDRŽAL SA: -      

 

Hlasovanie  č. 9: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje navýšenie rozpočtu bežných 

výdavkov v programe 06 Bývanie a občianska vybavenosť, podprogram 06 2 Správa a údržba zelene 

položka Výsadba zelene o 40.000,00 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Ing. Dzuro Róbert, Horúcka Martin, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Spišák 

Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI:   

ZDRŽAL SA: -      

 

Hlasovanie  č. 10: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet bežných výdavkov 

v programe 08 Rekreácia, kultúra, náboženstvo,  podprogram 08 2 Kultúrne služby, položka  

Spracovanie žiadosti o NFP – sála KD (odmena po schválení žiadosti) vo výške 4.380,00 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Ing. Dzuro Róbert, Horúcka Martin, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Spišák 

Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI:   

ZDRŽAL SA: -      

 

8. Schválenie členov komisie k prevzatiu Oznámenia funkcií, zamestnaní, činností a 

majetkových pomerov starostu obce 

 

Starosta - v zmysle Ústavného zákona č. 357/2004 Z.z. o ochrane verejného záujmu pri výkone 

funkcií verejných funkcionárov v platnom znení je starosta obce povinný predložiť vždy do 30. apríla 

Oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov za predchádzajúci kalendárny rok. 

Na prevzatie Oznámenia je nutné ustanoviť komisiu. V súlade so zákonom 357/2004 Z.z. môže byť 

členom komisie iba poslanec OZ, pričom komisia musí mať aspoň troch členov, tak aby členom 

komisie bol jeden zástupca každej politickej strany a jeden zástupca nezávislých poslancov. 
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Hlasovanie  č. 11: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje členov komisie k prevzatiu 

Oznámenia funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov starostu obce v zložení Surový 

Juraj (Strana obcí a miest – SOM SLOVENSKO), Ing. Spišák Peter (Sloboda a Solidarita), Horúcka 

Martin, Nitka Ivan, Ing. Rusnák Rastislav (nezávislí poslanci). 

ZA: Bednár Michal, Ing. Dzuro Róbert, Horúcka Martin, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Spišák 

Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI:   

ZDRŽAL SA: -      

 

9. Informácie členov pracovnej skupiny k odpredaju časti obecného pozemku – p. Julínyová 

 

Pani Julínyová predložila nový geometrický plán v súlade s požiadavkou poslancov.  

Hlasovanie  č. 12: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje zámer obce Drahovce previesť 

vlastníctvo nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Predmetom prevodu 

je parcela C-KN č. 563/52 zastavaná plocha o výmere 61 m2 odčlenená z parcely C-KN č. 563/2 

vedenej na LV 1800, vlastník Obec Drahovce, k.ú. Drahovce, podľa predloženého geometrického 

plánu v prospech žiadateľky Ing. Kamily Julínyovej, bytom Šálkova 277/12, Drahovce. 

Novovzniknutá parcela C-KN č. 563/52 o výmere 61 m2 bude odpredaná do vlastníctva žiadateľky 

za kúpnu cenu vo výške 20,00 EUR za 1 m2, t.j. celkom za 1.220,00 EUR, slovom tisícdvestodvadsať 

eur so zriadením vecného bremena: uloženie inžinierskych sietí na pozemku C-KN č. 563/52 v 

prospech obce Drahovce a to bezodplatne a s povinnosťou kupujúcej uhradiť platby súvisiace s 

vkladom do katastra nehnuteľností.  

Spôsob prevodu: podľa ust. § 9a ods. 8 písm.e) zák.č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov. Dôvod hodný osobitného zreteľa podľa ust. § 9a ods. 8 písm.e) zák.č. 138/1991 Zb. o 

majetku obcí v znení neskorších predpisov je zosúladenie skutočného a právneho stavu. 

ZA: Bednár Michal, Ing. Dzuro Róbert, Horúcka Martin, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Spišák 

Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI:   

ZDRŽAL SA: -      

 

10. Rôzne 

 

Bez príspevku. 

 

11.  Diskusia 

 

Starosta – od poslanca Surového Juraja dostal požiadavku predložiť čerpanie rozpočtu za rok 2022. 

Pani ekonómka čerpanie pripravila a odoslala poslancom. Poslanci otázky nemali, pán Surový sa 

vyjadril, že zatiaľ celkom podrobne materiál neštudoval. 

Starosta stručne priblížil materiál, vyplynulo z toho, že rozpočet je stanovený podľa predošlých rokov 

a plánovaných potrieb, príjmy boli prekročené, to nevieme ovplyvniť a výdavky boli vo väčšine 

prípadov nedočerpané. Skutočnosť, že na niektorej položke sa schváli konkrétna suma ešte 

neznamená, že sa aj celá vyčerpá. Napríklad často diskutovaná položka všeobecné služby v programe 

01.1 Výdavky verejnej správy bola vyčerpaná na 78,69 %, v programe 04.5 Doprava bolo čerpanie 

na 43,85 %, v programe 05.1 Nakladanie s odpadmi: 88,44 %, v programe 05.2 Nakladanie 

s odpadovými vodami: 28,33 %. Nakoľko separujeme a tým šetríme finančné prostriedky 

v odpadovom hospodárstve, mohli poplatky za komunálny odpad zostať aj pre rok 2023 vo výške 

20,00 EUR na osobu za rok. Starosta vyzdvihol aj šetrenie z dôvodu opráv kosačiek, vyžínačiek, 

nástrojov a náradia našimi pracovníkmi, ktoré vykonávajú počas nepriaznivého počasia. 

Ďalej napríklad v programe 03.2 Verejný poriadok a bezpečnosť – hasiči prečerpali energie o vysokú 

čiastku – aj oni boli prekvapení, vyúčtovanie prišlo až po skončení roka – tento rok dostali za úlohu 

šetriť. Tak isto aj na zdravotnom stredisku je prečerpaná energia, bude na poslancoch, zvážiť úpravu 

nájomného, alebo doplácať z rozpočtu obce, nakoľko ide o udržanie dostupnosti lekárskej 

starostlivosti pre našich občanov.  
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Hlavná kontrolórka obce PhDr. Opáleková – čerpanie rozpočtu je súčasťou záverečného účtu obce za 

predošlý rok, kedy poslanci dostávajú na preštudovanie, prerokovanie a schválenie plnenie rozpočtu, 

jednotlivých programov a ďalšie súvisiace dokumenty.  

 

Ing. Michálková – pripomenula, že je potrebné vysadiť ešte 4 stromy ako náhradnú výsadbu. Z jej 

pohľadu vyzerá teraz Kalvária veľmi pekne, keď ale naraz bude vysadených 30 stromov, za 20-30 

rokov sa situácia zopakuje. Oceňuje prístup poslancov, najmä že schválili potrebnú čiastku do 

rozpočtu na výsadbu nových stromov na Kalvárii, len upozornila, aby nezabudli aj na ostatnú 

náhradnú výsadbu. Zaujíma ju aj termín náhradnej výsadby a faktúry za túto výsadbu, pretože to 

nikde nenašla, aj keď je možné, že údaje iba prehliadla. Konštatovala, že projekt „Zelené obce“ nie 

je náhradná výsadba, je to zvýšenie počtu zelene v obci. 

Starosta – poslanci boli kladne naklonení k obnove stromov na Kalvárii, len neboli rozhodnutí, aký 

postup zvoliť. Starosta najskôr výrub stromov pozastavil, nakoľko pani Michálková rozbehla petíciu, 

v ktorej okrem iného obvinila starostu aj poslancov že sa nestarajú o zeleň, nedodržiavajú zákony a 

uviedla ďalšie nepravdivé informácie. Vysvetlil, že výrub stromov nepodpisuje pre svoju obec 

starosta tejto konkrétnej obce, ale vždy niekto iný, kto je práve pridelený. Rozhodnutie na výrub 

vypracuje odborný zamestnanec na základe odborného posudku. Áno, asi bude o 20 rokov niekto 

premýšľať nad stromami na Kalvárii, ale toto zastupiteľstvo rieši problém možno vyše 50-tich rokov.   

Krátko po spustení petície mal starosta návštevu ochranárov z Trenčína a zo Senice, ktorí po 

rozhovore a obhliadke uznali, že Kalváriu je vhodné riešiť ako celok, nie náhradnou výsadbou za 

jednotlivé spílené stromy. Termín náhradnej výsadby za 23 stromov s povolením na výrub na Kalvárii 

je určený do roku 2025. Starosta je vďačný poslancom za vyčlenenie sumy na výsadbu celkom vo 

výške 50.000 EUR. Ing. Michálekovej sa pýtal, či neľutuje spustenie petície, keď teraz vidí v akom 

zlom stave, ohrozujúcom život a majetok, stromy sú.  

Ing. Michálková – vedeli, že niektoré stromy sú zlé, napríklad v Piešťanoch majú zverejnenú 

dokumentáciu na výrub aj náhradnú výsadbu s uvedením lokality, označením stromov aj termínmi 

výrubu a výsadby. 

Starosta – požiadal pani Michálkovú, aby neporovnávala našu obec s mestom, ktoré má dostatok 

zamestnancov, samostatný odbor životného prostredia, Služby mesta Piešťany... K svojej odpovedi 

na jej príspevok ešte dodal, že projekt „Zelené obce“ nikto nepovažuje za náhradnú výsadbu. Doplnil, 

že náhradná výsadba nemusí byť presne na tom mieste, kde boli stromy odstránené. Aj teraz nedávno 

sme vysadili dva stromy na Školskej ulici namiesto spílených na inom mieste.  

 

12.  Záver 

 

Na záver starosta poďakoval prítomným za účasť a rokovanie OZ ukončil 21.2.2023 o 19:10 hod. 

 

V Drahovciach 21.2.2023                    

 

Zapísala: Varačková Mária .................... 

 

 

 

                                                                                                            ......................................... 

                                                                                                                    Ledecký Miroslav 

                                                                                                               starosta obce Drahovce 

 

 

Majtán Martin ..................................            Ing. Spišák Peter ....................................... 

                                          overovateľ                                                     overovateľ 


